
Årsmelding allidrett 2019/20 

Styret for 2019/20 har bestått av Åge André Klefsåsvold, Sara Dølvik Husbyn og Oda Sætran. 

Økonomi, omfang og organisering  

Ingen store utgifter brukt i år, kun på to allidrett kvelder med servering.  

Totalt har det i år vært 33 barn som deltar på all-idrett. Sara og Oda har vært trenere for hver sin 
gruppe. Vi ser at det kan være en fordel for ungene, spesielt de minste, at det er noen kjente som går 
igjen som trener.   

Aktiviteter:  

Pga av covid-19 har vi i år vært ute hele året pga smittevern. Da har ballbingen vært vår faste plass 
der vi har holdt på med ulike aktiviteter.  

Et hovedformål med idrettsskolen er å la ungene få utvikle en god grunnmotorikk gjennom variert og 
alderstilpasset lek og aktivitet.  

Vi ønsker å introdusere de for ulike idretter og aktiviteter, og har hittil i år hatt treninger med ulike 
temaer. Blant annet: fotball, basketball, orientering ellers generell lek og aktivitet.  Vi har hatt stort 
fokus på kreativitet og frilek.   

Har også hatt to kvelder der vi har gjort litt ekstra, servert kveldsmat i trollskogen. (Halloween og 
juleavsluttning) Dette er noe ungene har syns vært stor stas.  

 

 

Åge André Klefsåsvold, Sara Dølvik Husbyn, Oda Sætran 25/01-2021 


